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Zápis z 277. zasedání AS MFF UK dne 18. ledna 2023 

Přítomni: C. Brom, Z. Drozd, R. Grill, K. Houfek, V. Kala, J. Kalbáčová Vejpravová, M. Krtička, 

O. Pangrác, J. Staněk, K. Tůma, B. Vidová Hladká, A. Farkaš, M. Novotná, L. Nowak, W. Svoboda, 

V. Švandelík, P. Vincena, K. Vokálová, A. Yaghobová, F. Zajíc 

 
Hosté: M. Rokyta, V. Dolejší, M. Kulich, J. Sgall, M. Žák, B. Svobodová, V. Jonáková, Z. Hlávka, P. 

Hnětynka, M. Kozák, I. Penev, J. Spurný, J. Šťovíček, M. Veis 

 

Omluveni: J. Fiala, J. Pavlů, D. Schmoranzer, J. Stráský, M.  Tancer 

 

Zasedání proběhlo prezenčně v zasedací místnosti M 252 v budově Ke Karlovu 3 MFF UK.  

Zasedání řídil Z. Drozd a bylo zahájeno v 18:00.  

 

 

Program: 

1. Schválení programu 277. zasedání AS MFF UK 

2. Schválení zápisu z 276. zasedání AS MFF UK 

3. Informace vedení fakulty 

4. Představení nové koordinátorky poradenských služeb, zhodnocení stavu poradenství na fakultě 

5. Návrh členů disciplinární komise 

6. Diskuse o problémech při konkurzech 

7. Výsledky voleb do ZKAS MFF UK a AS UK 

8. Různé 

1. Schválení programu 277. zasedání AS MFF UK 

Program 277. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

2. Schválení zápisu z 276. zasedání AS MFF UK 

Zápis z 276. zasedání AS MFF UK byl schválen tichým souhlasem.  

3. Informace vedení fakulty 

Děkan M. Rokyta informoval 

• o ušetření nákladů za energie oproti plánovanému rozpočtu na rok 2022 o cca 4 mil. Kč; tato 

částka bude využita na energie v roce 2023, kdy se očekává další navýšení nákladů, 

• o výši poplatku za využití poslucháren při akcích konaných o víkendu, pokud chce organizátor, 

aby byly tyto vytápěny na teplotu pracovního dne, 

• o projektech OP JAK Špičkový výzkum: MFF UK se podílí na třech projektech v rámci UK a na 

14 dalších ve spolupráci s dalšími institucemi, 

• o konání Strouhalovské přednášky doc. Martina Setvína z MFF UK, 

• o aktualizaci dohody mezi odbory a UK, 

• o ceně MŠMT pro dr. Lenku Kubíčkovou z MFF UK za výzkum magnetických nanočástic, 

• o možnostech využití sociálního fondu a připravovaných změnách výše benefitů pro 

zaměstnance, 
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• o úspěšnosti postgraduálních studentů na UK; kolem 40 % studentů MFF UK dokončí své 

studium ve standardní době a MFF UK tak patří mezi nejúspěšnějšími fakulty.  

Tajemnice B. Svobodová informovala 

• o připravovaných nových opatřeních tajemníka týkajících se např. náhrad na MHD v Praze, 

poskytování náhrad při pracovní cestě (včetně cestovního pojištění), lékařských prohlídek (nově 

nebude nutné provádět periodické prohlídky u řidičů a u zaměstnanců kategorie 1 a 2, pouze 

vstupní) apod., 

• o veřejných zakázkách; bylo vysoutěženo nové DNS, ze kterého byly vyjmuty některé položky, 

a byla uzavřena smlouva s novým administrátorem velkých veřejných zakázek; připravuje se 

nové výběrové řízení na hygienické potřeby a na kancelářské potřeby, 

• o činnosti nové pracovní skupiny k digitalizaci na MFF UK, která měla první schůzku 9. ledna. 

 

Proděkan M. Kulich informoval 

• o implementaci databáze studentských podvodů,   

• o novelizaci pravidel o organizaci studia, např. sjednocení podmínek konání státnic na všech 

sekcích,  

• o podzimním kole Studentských fakultních grantů; z 35 žádostí nebylo 5 podpořeno a jeden 

byl odložen, většina žádostí je z fyziky. 

Proděkan M. Žák informoval 

• o proběhlém Dnu otevřených dveří v Troji, kvůli pozitivním ohlasům se bude Den otevřených 

dveří letos opět konat v Troji dne 21.11., 

• o konání Jednoho dne s informatikou a matematikou dne 30.1. na Malé straně a Jednoho dne 

s fyzikou dne 9.2. na Karlově a v Troji, 

• o účasti MFF UK na veletrhu Gaudeamus Praha 2023 v rámci expozice organizované centrálně 

RUK UK, 

• o probíhající revizi propagačních materiálů MFF UK, 

• o setkání s organizátory korespondenčních seminářů o redukci rozpočtů a o možnostech ušetření, 

• o propagačním videu UK Naše Karlovka. 

4. Představení nové koordinátorky poradenských služeb, zhodnocení stavu poradenství 

na fakultě 

Proděkan M. Kulich představil novou koordinátorku poradenských služeb Mgr. Veroniku Jonákovou, 

která nastoupila 1. 1. 2023 a krátce informovala o náplni své práce. Poté proběhla krátká diskuse o rozsahu 

a náročnosti práce koordinátorky, o možnostech využití Centra Carolina a o snaze zajistit smluvně pomoc 

studentům MFF UK také externími poradenskými centry. 

5. Návrh členů disciplinární komise  

Děkan M. Rokyta předložil ke schválení návrh na složení Disciplinární komise MFF UK na dvouleté 

období počínající dnem 20.1.2023. Ve složení komise oproti předchozímu období došlo pouze k jediné 

změně z důvodu ukončení studia jednoho z členů z řad studentů.  

Navržení členové z řad akademické obce – zaměstnanců: 

• doc. RNDr. František Chmelík, CSc., Katedra fyziky materiálů 

• prof. RNDr. Luboš Pick, CSc., DSc., Katedra matematické analýzy 

• doc. RNDr. Pavel Töpfer, CSc., Katedra softwaru a výuky informatiky 
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Navržení členové z řad akademické obce – studentů: 

• Mgr. Kristýna Hovořáková, studentka Ph.D. (Kvantová optika a optoelektronika) 

• RNDr. Hana Turčinová, studentka Ph.D. (Matematická analýza) 

• Mgr. Jonáš Vidra, student Ph.D. (Matematická lingvistika) 

Navržení náhradníci z řad členů akademické obce – zaměstnanců: 

• RNDr. Jan Hric, Katedra teoretické informatiky a matematické logiky 

• prof. RNDr. Jiří Podolský, CSc., DSc., Ústav teoretické fyziky 

Navržení náhradníci z řad členů akademické obce – studentů: 

• Mgr. Lydia Ceháková, studentka Ph.D. (Didaktika fyziky a obecné otázky fyziky) 

• Mgr. Pavel Váňa, student Ph.D. (Částicová a jaderná fyzika). 

Usnesení: AS MFF UK souhlasí s návrhem na složení Disciplinární komise MFF UK na dvouleté 

období počínající dnem 20. 1. 2023. 

 

Přítomno 20 členů AS MFF UK. Výsledek tajného hlasování byl 20-0-0 pro všechny navržené členy 

komise kromě prof. Podolského, kde byl výsledek hlasování 19-0-1. 

Usnesení bylo přijato 

6. Diskuse o problémech při konkurzech  

V. Kala informoval formou prezentace o zkušenostech, které získal jako delegát AS MFF UK při 

konkurzech vypsaných na Matematické sekci. Na závěr své prezentace uvedl, že je systém v zásadě 

funkční, jen by měla být jasněji specifikována doporučení na složení komise a kdy můžou nastat problémy 

se střety zájmů. 

V průběhu prezentace proběhla diskuse k jednotlivým problémům a možnostech jejich řešení, při níž 

děkan M. Rokyta reagoval na konkrétní problematické případy a uvedl, že zodpovědnost za složení 

komise by měla být především na předsedovi komise, protože se komise stanovují před uzávěrkou 

výběrového řízení a až později (ve chvíli, kdy jsou známí uchazeči o místo) může člen komise či její 

předseda požádat o změnu, pokud by mohlo dojít ke střetu zájmů. Dále zmínil, že námitky jednotlivých 

členů komise i zástupce AS MFF UK by měly být vždy uvedeny v zápisu, aby je mohl děkan zohlednit. 

Bylo také doporučeno dbát na pečlivou formulaci inzerátů, neboť podmínky v něm stanovené musí 

uchazeč splnit. 

Děkan M. Rokyta také seznámil přítomné se statistikou výběrových řízení za období 6.9.2020 až 

31.12.2022 a zdůraznil poměrně časté zastoupení kandidátů z ciziny a jejich přijetí na některé pozice, 

zvláště vědecké. 

Na závěr děkan M. Rokyta požádal o návrh zástupců AS MFF UK do komisí pro výběrová řízení. 

Usnesení: AS MFF UK jmenuje jako své zástupce do komisí pro výběrová řízení na Fyzikální sekci 

K. Houfka a R. Grilla a jako jejich náhradníka A. Farkaše, na Matematické sekci J. Staňka a J. 

Šťovíčka a jako jejich náhradníka W. Svobodu a na Informatické sekci O. Pangráce a jako jeho 

náhradníka V. Švandelíka. 

 

Přítomno 19 členů AS MFF UK. Hlasování byl 19-0-0. 

Usnesení bylo přijato 
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7. Výsledky voleb do ZKAS MFF UK a AS UK  

V. Švandelík informoval o průběhu a výsledcích voleb do Zaměstnanecké komory AS MFF UK, které se 

konaly v elektronické formě. Výsledky voleb jsou na webových stránkách AS MFF UK. Volební účast 

do zaměstnaneckých komor byla poměrně vysoká, do SKAS UK výrazně menší.  

Před volbami proběhla částečná kontrola seznamu voličů, avšak i tak se v průběhu voleb objevil problém 

s neúplností tohoto seznamu a bylo by tedy vhodné provést jeho důkladnější kontrolu.  

Na závěr poděkoval všem členům volební komise a také ostatním, kteří s volbami pomáhali. 

8. Různé 

Z. Drozd poděkoval všem senátorům a vedení fakulty za dobrou spolupráci v minulých letech, kdy působil 

jako předseda AS MFF UK. Děkan M. Rokyta poděkoval Z. Drozdovi za řadu let předsedování AS MFF 

UK. 

 

C. Brom informoval o připravovaných principech rozpočtu UK a o analýze vývoje mezd na UK 

v posledních letech, kterou zpracovala Ekonomická komise AS UK.  

 

Následující zasedání AS MFF UK se bude konat 22. února 2023. 

Zasedání bylo ukončeno ve 21:10. 

Zapsal: K. Houfek 


